

QK1710596

中国刑事法杂志

CRIMINAL SCIENCE

文社会科学引文索引(CSSCI)来源期刊 全国中文核心期刊 中国人文社会科学核心期刊

2017 April NO. 2



万方数据

主管：中华人民共和国最高人民检察院

主办：最高人民检察院检察理论研究所

中国刑事法杂志

主 编:王守安

副主编:谢鹏程 单 民

2017 年第 2 期

(总第 176 期)

4 月 15 日出版

· 刑法理论 ·

- 法益嬗变的困境与坚守 张 凯 (3)
- 身体处置权行使的刑法边界 张 训 (24)

· 个罪研究 ·

- 法律大数据视角下的拒不支付劳动报酬罪研究 王 蓓 刘 森 (42)

· 诉讼理论 ·

- 人民法院审判委员会制度的实践与再造
- 基于 A 省 B 市中院审委会案件回流与分流的样态 张卫彬 (69)
- 办案质量终身负责制的功能反思与发展路径 彭玉伟 (86)
- 论“三农”行政检察 肖中扬 杨 静 (105)

· 犯罪预防 ·

- 未成年人网络犯罪现状的结构分析与预防策略 陈国猛 (116)

· 港澳台刑事法治 ·

- 论附带处分于附条件不起诉之核心地位
- 以台湾缓起诉实践为样本的考察 何 挺 (129)

CHINESE CRIMINAL SCIENCE

Chief-Editor: Wang Shou'an

Deputy Chief-Editor: Xie Pengcheng Shan Min

Volume 2, 2017

(Serial No. 176)

CONTENTS

· THEORY OF CRIMINAL LAW ·

Difficulties and Adhere to Legal Interests Evolution Zhang Kai (3)

The Boundary of Criminal Law of the Body Disposition Right Zhang Xun (24)

· STUDY ON THE INDIVIDUAL CRIME ·

On the Crime of Refusing to Pay Labor Remuneration

-From the Perspective of Big Data Theory Wang Bei Liu Miao (42)

· THEORY OF CRIMINAL PROSECUTION ·

Practice and Reconstruction of the Judicial Committee System of People' s Court Zhang Weibin (69)

Rethinking Function and Development Path of the Lifelong Responsibility for the Quality

of Case Handling System Peng Yuwei (86)

On the Administrative Procuratorial Supervision of Agriculture, Rural Area and Farmer

..... Xiao Zhongyang Yang Jing (105)

· CRIME PREVENTION ·

Structural Analysis and Prevention Strategy of Juvenile Cyber Crimes Chen Guomeng (116)

· CRIMINAL LAW SCIENCE OF HONGKONG, MACAO AND TAIWAN ·

Discussion on Core Position of Incidental Sanctions in Conditional Non-Prosecution He Ting (129)

(Translated by Dong Kun)



国内统一刊号: CN11-3891/D

国际标准刊号: ISSN1007-9017

定价: 30元

万方数据

ISSN 1007-9017



04>

9 771007 901164